
观 光 景 点 ：

行程次序，以當地旅社安排為准。

Tour Code: JKIB-3

5天3夜

大阪/京都/
神户

Travel Agent:

小孩

出发日期: 航班行程：

团费
机场税及

燃油附加费 小费
旅行社
代收费 签证

旅行
保险 总数

成人

  风味餐    

京都
● 平安神宫 - 建造於 794 平安神宫年间，它是京都首建的皇宫。在神

宫后院有一座非常宽大并且景色怡人的公园。
● 道顿崛- 道顿堀是一条位于日本大阪府大阪市的运河，以邻近的戏院

、商业及娱乐场所闻名。道顿堀与木津川及东横堀川连接，全长约
2.5公里，其名字亦成为大阪市中央区一个町的名称。

● 岚山风景区 - 平安时代是王朝贵族宅邸的聚集地，保留下了许多平
安王朝的遗韵。是著名李安导演的电影《卧虎藏龙》的取景地。岚
山地区有不少餐饮老铺、和果子屋以及可爱的杂货店，还可以租赁
和服，还有岚山的地标- 渡月桥。

●  心斋桥商店街 - 大阪最大的购物区，也是日本最长的天缝式购物街
，集中了许多精品屋和专卖店还有很多饮食店。

神户
● 有马温泉(金汤足浴) - 是日本关西地区最古老的温泉。位于兵库县神

户市北区有马町，历史悠久，素有「神户之腹地」之称是日本三大
名泉（下吕温泉、草津温泉）之一。有马温泉的水质富涵矿物质，
泉水中含有约为海水2倍浓度的铁盐泉，分为泉色似铁锈红的“金泉
”和无色透明炭酸泉的“银泉”。有马温泉地区，是一处优雅的温
泉旅馆集中地。

● 神户渔人码头 - 设有大型商场及游乐场。瞩目的是一座亮著灿烂灯
饰的摩天轮，让您完全投入浪漫情怀。

● 异人馆 - 是明治开港后，移住到神户的外国人因怀念祖国家乡，把
房屋盖在了海边的高台上，隔海相望。久而久之这里就形成了颇具
西洋风格的建筑群，其中三角屋顶上的风见鸡是其特徽的[风见鸡馆]
乃最有代表性建筑。

精 简 行 程：

第一天 ：启程 - 大阪

第二天 ：大阪/京都/大阪 
 (机上用餐/午/晚)
● 岚山风景区
● 渡月桥
● 竹林小径
● 平安神宫
● 茶道体验
● 心斋桥
● 道顿崛
● 综合免税店
酒店：关空 Sunplus 酒店或同级

第三天 ：大阪/神户/大阪 (早/午/晚)
● 有马温泉 (金汤足浴)
● 神户渔人码头
● 神户异人馆
● 中华街
酒店：关空 Sunplus 酒店或同级

第四天 ：大阪 (早/-/-)
● 自由活动或参加以下自费活动:
   • 奈良，神鹿公园，清水寺,美山町茅草屋
   价格: 日元 12000/大人, 日元 10000/小孩 (15-20人)
            日元 10000/大人, 日元 8000/小孩 (21人以上)
           【价格以参加人数为准；婴儿，手抱婴儿不占座位不收费】

酒店：关空 Sunplus 酒店或同级

第五天 ：大阪 - 回程 (早/机上用餐)

• 烧肉任食  • 猪扒定食
• 日式定食  • 拉面定食 竹林小径

Bamboo Path
竹林小径

Bamboo Path



Tourist Attractions:

Travel Agent:

Tour Code: JKIB-3

5D3N

OSAKA/
KYOTO/
KOBE

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Child

Departure
Date:

Flight :

Adult

Tour Fare Tipping ACF Visa Total
Airport Tax &

Fuel Surcharge
Travel

Insurance

KYOTO

• Heian Shrine - a brightly coloured shrine with its vermilion pillars and green roof, 
and its enchanting inner gardens and ponds, reflects the elegance of life in the 
ancient Japanese court.

• Dotonbori - Is one of the principal tourist destinations in Osaka, Japan, running 
along the Dōtonbori canal from Dōtonboribashi Bridge to Nipponbashi Bridge in the 
Namba district of the city's Chuo ward. Historically a theater district, it is now a 
popular nightlife and entertainment area characterized by its eccentric atmosphere 
and large illuminated signboards

• Arashiyama - is a pleasant, touristy district in the western outskirts of Kyoto. The 
area has been a popular destination since the Heian Period (794-1185), when 
nobles would enjoy its natural setting. the famous movie Crouching Tiger Hidden 
Dragon was partially filmed. The Togetsukyo Bridge is Arashiyama's well known, 
central landmark. 

• Shinsaibashi - A largest shopping area covered shopping street, liveliest and it 
lines with an interesting shop. There are a lot of boutiques and specialty stores, 
including Japanese cuisine, and can enjoy the different flavors of various countries 
in the world.

KOBE

• Arima Onsen - It was built in the 8th century by the Buddhist monks built by the 
sanatorium. It is one of Japan's three famous springs (Lower Lu Hot Springs and 
Kusatsu Hot Springs), which is located in the northern part of Kobe City, Hyogo. 
There is a horse hot spring water quality rich mineral, spring water containing about 
2 times the concentration of sea salt, divided into spring like rust red "golden spring" 
and colorless transparent carbon spring "silver spring". There is horse hot spring 
area and is an elegant spa hotel concentration.

• Kobe Harborland - a premier commercial and sightseeing destination on the site of 
the former Japan National Railways Minatogawa Cargo Station.

• Kobe Kitano Museum - was established as a place where foreigners could live and 
trade, the beautiful, well-designed streets look just like something from a story 
book.

Schedule:

DAY 01: DEPARTURE a OSAKA

DAY 02: OSAKA/KYOTO/OSAKA 
       (MOB/L/D)
 • Arashiyama
 • Togetsu-kyo Bridge
 • Bamboo Path
 • Heian Shrine
 • Japanese Tea Ceremony
 • Shinsaibashi
 • Dotonbori
 • Duty Free Shop
Hotel: Kanku Sunplus Hotel or similar class

DAY 03: OSAKA/KOBE/OSAKA
      (B/L/D)
 • Arima Onsen
 • Kobe Harborland
 • Kobe Kitano Museum
 • China Town
Hotel: Kanku Sunplus Hotel or similar class

DAY 04: OSAKA (B/-/-)
 • Free at leisure or join the optional as
  per below:
 • Nara, Deer Park, Kiyomizu Temple,
   Miyama Kayabuki-no-Sato

Price: JPY 12000/Adult, JPY 10000/Child (15-20 Pax)

JPY 10000/Adult, JPY 8000/Child (21 Pax & Above)

 [The Below Optional Price Is Based On The Number Of

 Participants;No Charges For Infant Who Does Not

 Occupy The Seat]

Hotel: Kanku Sunplus Hotel or similar class

DAY 05: OSAKA a DEPARTURE 
          (B/MOB)

 SPECIAL CUISINE
• Bbq Buffet  • Pork Steak Set
• Japanese Set • Ramen Set 神户渔人码头

Kobe Harborland
神户渔人码头

Kobe Harborland


